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LOV. Vi anser därför att LOV ska ingå bland styrdokumenten till upphandlingspolicyn, och 

samma krav om samhällsansvar etc. gälla dessa upphandlingar så länge de genomförs. Staden ska 

styra etableringar och vi vill därför avskaffa LOV. 

 

När det gäller innovationer vill vi framhålla att upphandling inte är den enda vägen. Den potential 

som finns hos våra medarbetare måste tas tillvara på ett mycket bättre sätt än idag. 

Ledamoten Emilia Bjuggren m fl (S) yrkade att styrelsen skulle besluta: 

1. Reviderad upphandlingspolicy i huvudsak antas 

2. Att upphandlingspolicyn ska ställa krav på kollektivavtal och ”vita jobb”- modellen i 

upphandlad verksamhet 

3. Den reviderade upphandlingspolicyn med tilläggen ovan ersätter tidigare beslutad 

upphandlingspolicy, dnr 129-2225/2007 

4. Att därutöver anföra följande: 

Sverige är ett av de länder inom EU som är sämst när det gäller att skydda arbetstagarnas 

sociala villkor vid offentlig upphandling. Vi föreslår att den upphandlingsmodell som kallas 

”Vita jobb” inkluderas i upphandlingspolicyn och att vi där ställer krav på kollektivavtal i all 

upphandlad verksamhet. ”Vita jobb” kräver som särskilt villkor i upphandlingsavtalet en viss 

standard på de sociala villkor som det upphandlande företaget ska tillämpa för de anställda 

och detta gäller även underleverantörer.  

EU fattade i januari beslut om de nya upphandlingsdirektiv vilka öppnar upp för utökade krav 

på samhällsansvar i upphandlingar och skapar enligt preliminära bedömningar större 

möjligheter för en utvecklad ”Vita jobb- modell” i våra upphandlingar. Vi anser därför att 

bolaget nu ska ställa större krav på socialt ansvar i upphandlingar.  

 

Ordföranden ställde de olika förslagen mot varandra och fann att styrelsen hade 

beslutat bifalla verkställande direktörens förslag.  

Styrelsen hade sålunda beslutat följande:  

1. Reviderad upphandlingspolicy antas. 

2. Den reviderade upphandlingspolicyn ersätter tidigare beslutad 

upphandlingspolicy, dnr 129-2225/2007. 

Mot beslutet reserverade sig ledamöter och suppleanter representerande (S) och 

(V) till förmån för det respektive förslag till beslut som lämnats av dem.  

 

§ 12. Revidering av delegationsordningen för AB Familjebostäder 
med dotterbolag / Dnr 2014/0547-1.2.5 

Förelåg styrelseärende av verkställande direktören. 

Styrelsen beslöt godkänna delegationsordningen. 
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§ 13. Inriktningsbeslut gällande nytt standardiserat fastighetssystem 
– projekt VERA / Dnr 2014/0516-1.3 

Förelåg styrelseärende av verkställande direktören.  

Styrelsen beslöt följande: 

1. Inriktningen för projekt VERA godkänns. 

2. Hemställa till koncernstyrelsen för Stockholms Stadshus AB att godkänna 

inriktningen. 

 

§ 14. Svar på skrivelse från Ann-Margarethe Livh m fl (V) och Emilia 
Bjuggren m fl (S) avseende kollektivhus i Rinkeby / Dnr 2014/0635-3.2.3 

Förelåg styrelseärende av verkställande direktören. 

Ordföranden Jonas Nilsson (M) yrkade bifall till verkställande direktörens förslag. 

Vice ordföranden Ann-Margarethe Livh m fl (V) yrkade att styrelsen skulle 

besluta: 

Att i den framtida planeringen av fastigheten Kvarnberget 2 planera för ett kollektivhus 

Att återkomma till styrelsen med uppgifter på hur många studentbostäder som hittills 

markanvisats.  

Att därutöver anföra 

Det är beklagligt att Alliansen har ändrat ägardirektiven för Familjebostäder så att bolaget inte 

längre har i uppdrag att planera för kollektivt boende. Men det finns inget i ägardirektiven som 

säger att man inte kan uppföra kollektivhus. Kollektivhus är också hyreslägenheter där både unga 

och äldre kan bo och är också ett boende som är efterfrågat av många. 

Detta är ett tillfälle där man kan ta målet att skapa ett blandat boende i Rinkeby på allvar. Det är 

beklagligt att man inte tar det målet, som Alliansen talar sig så varm för, på allvar när det gäller 

Rinkeby. Som vanligt när det gäller Rinkeby och andra förorter så är det mycket tom retorik från 

Alliansens sida, men när det kommer till att genomföra förslag i verkligheten så händer ingenting. 

Med en annan majoritet efter valet i september kommer Vänsterpartiet att verka för att ett 

kollektivhus byggs i Rinkeby. 

 

Ordföranden ställde de båda förslagen mot varandra och fann att styrelsen hade 

beslutat bifalla verkställande direktörens förslag.  

Styrelsen hade sålunda beslutat att anse skrivelsen besvarad. 

 

Reservation avgavs av Ann-Margarethe Livh m fl (V) till förmån för det förslag 

till beslut som lämnats av dem.  


